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Verslag algemene vergadering  

Donderdag 5 september 2019 

 
“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 

Aanwezige effectieve leden: Karl Booten, Roger Daenen, Huig Deneef, Roger 
Engelbosch, Mark Hanssens, Ingrid Hofkens, Marcel Jonckers (voorzitter), Isabelle 
Meerkens, Caroline Meyers, Raf Nilis, Toby Uyttendaele, Alexander Vandermeulen, 
John Vankeijenberg, Roger Wouters. (14/21). 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Paul De Cort (schepen), Berty Goudriaan 
(milieudienst), Marc Ylen (SP.A), Chris Strijckmans (Groen), Jan Van Coillie (N-VA), 
Tim Mallants (Tienen Vooruit). 

Verontschuldigde effectieve leden: Heidi Bottu, Roel Bauduin, Ingrid De Tandt, 
Maria Tollet, Annemie Van Aerschot. 

Verontschuldigde niet-effectieve leden: Peter Claessens (omgevingsambtenaar), 
Herman Van Impe (Open VLD). 

Afwezige en niet verontschuldigde stemgerechtigde leden: Filip Bolleire, Tom 
Van Elst. 

Afwezige en niet- verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Helena Kinnaert 
(CD&V), Joël Dereze (Vlaams Belang). 

Opmerking:  Theo Herbots (Open VLD) werd vervangen door Herman Van Impe. 

oOoOoOo 

 

Inleiding 

Verwelkoming van een nieuw lid: Karel Boten 
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1. Verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen 

2. Overlopen van activiteiten en evoluties tijdens de zomer 

De Big Jump had een geslaagde editie. Het was iets minder goed weer dan vorig 
jaar, hierdoor was er een iets minder goede opkomst. 
Een paar jaar geleden werd gesteld dat er een vlonder zou (moeten) worden 
ingericht.  Dit idee werd ervaren als een verworvenheid maar er zijn wel 
moeilijkheden om dit te realiseren (privé-grond). 
De MAR vraagt aan het bestuur om hier werk van te maken. 

De suggestie wordt gedaan om de evolutie van de waterkwaliteit hier ook te tonen 
(met gegevens van de VMM).  De schepen licht toe dat de Gete de slechte leerling 
van de klas is binnen het Demerbekken, vnl. omwille van de intensieve landbouw, de 
slechte kwaliteit in welke de Gete uit Wallonië binnenkomt en er zijn nog enkele 
ernstige lozingspunten van huishoudelijk afvalwater.  
Afkoppelingsprojecten van de riolering zijn belangrijk, maar zitten blijkbaar vast op 
het niveau van de subsidieaanvragen. 

Ook rest er nog een probleem van woningen die nooit zullen aangesloten worden op 
de riolering.  De bewoners worden niet op de hoogte gesteld van de subsidies die 
bestaan voor individuele waterzuiveringsinstallaties.  Deze zijn trouwens wettelijk 
verplicht om hun water zelf te zuiveren.  De Stad zou hier meer initiatief kunnen 
nemen door bv. de betrokken woningen aan te schrijven. 
De milieudienst gaat nagaan of dit misschien nu al gebeurt.  Op geopunt kan men 
perfect zien welke woningen zijn aangesloten. 
Het lozingspunt van Groot Overlaar zou opgelost worden bij de heraanleg van de 
steenweg naar Hoegaarden (AWV). 

3. In vorige vergaderingen gebeurden enkele aanpassingen aan statuten en 
,huishoudelijk reglement.  

Dit is nog niet op het schepencollege geweest.  
Betreffende de afsprakennota stelt de schepen dat de afsprakennota niet opnieuw is 
goedgekeurd, maar stelt dat dit geen probleem is: het nieuwe bestuur neemt dit 
gewoon over. 

4. Dossier Windpark E40? 

Het schepencollege heeft een ongunstig advies gegeven omwille van de 
onvoldoende garanties die Storm en Elicio geven voor de effecten op de gezondheid 
van de bewoners van een 37-tal nabijgelegen woningen.  
De Schepen licht verder toe dat de Stad bijkomende metingen eist betreffende 
geluidshinder (dag en nacht) en slagschaduw. 
Onderzoek toont aan dat er weinig onderzoek op gezondheidsrisico’s voor de mens 
is voor dit soort van grootschalige windmolenparken.  
Momenteel leven er ook op hoger niveau nog twijfels over de geldende VLAREM-
regels.   
Wat betreft effecten op de natuur, meer bepaald de trek- en broedvogels en de 
vleermuizen, blijven er ook nog veel risico’s.  De compenserende maatregelen zijn 
onvoldoende. 
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Er zijn nog ernstige bedenkingen betreffende de meer betaalbare energie voor de 
lokale gemeenschap.  In dit geval vloeit het geld naar grote bedrijven deels wellicht 
zelfs buitenlandse. 
Ten slotte formuleert de schepen nog een persoonlijke opmerking: de 
grondeigenaren worden zeer gul vergoed terwijl de buren de last moeten dragen.  De 
windturbines zouden beter op openbaar domein geplaatst worden zodat het ook geld 
opbrengt voor de gemeente en dus de gemeenschap. 

Vanuit de MAR komt nog de reactie dat de stad/overheid hier ook een grotere 
sturende rol zou in moeten hebben (bv. door onteigening van de geschikte gronden). 

Er volgt nog even discussie over het gunstig advies met bijkomende voorwaarden 
van de MAR.  Dit houdt wel een nuanceverschil in t.o.v. een ongunstig advies. 

De Stad wil blijven werken voor duurzame energie o.a. met het oprichten van 
coöperatieven.  In dit geval vnl. voor plaatsing van zonnepanelen.  Ecopower zou dit 
begeleiden. 

5. Prioriteiten voor de bestuursperiode 

De voorbereide nota bij de uitnodiging wordt punt per punt besproken en op 
bepaalde punten bijgewerkt of aangevuld. (zie de nu aangepaste bijlage) 

Punt 1 - Vanuit de MAR wordt gevraagd dat verleende vergunningen effectief worden 
gecontroleerd.  Er wordt opgemerkt dat de milieudienst niet de mankracht heeft om al 
de verleende vergunningen echt op te volgen. 
Het handhavingsbeleid is en blijft voor de MAR een essentieel punt.  Door gebrek 
aan handhaving worden vaak de vergunningsvoorwaarden niet opgevolgd. 

Punt 2 - In punt 2 wordt gepleit voor meer en waardevol Groen als wapen tegen 
verlies aan biodiversiteit, als tool voor klimaat adaptatie, als belevingsruimte en voor 
stads- en landschapsverfraaiing. 

Ondertussen blijkt dat binnen de stadsdiensten een werkgroep werd opgericht om dit 
beter te kunnen aanpakken en dienstoverschrijdend. 
De schepen argumenteert dat de opbouw van een groenplan best niet door een 
extern, een duur studiebureau zou gebeuren maar door vrijwilligers / burgers.  De 
Stad heeft hier geen centen voor.  Dit zou kunnen door burgerinitiatieven te steunen. 

In punt 2.5 dient groen op het openbaar domein in het algemeen benoemd en bv. 
gekoppeld aan het mobiliteitsplan.  Bv. opofferen parkeerplaats om grote bomen aan 
te planten. Dit kan worden toegevoegd aan punt 2.2. 

Er rest nog discussie over de effectiviteit van het aanstellen van een deskundige of 
een studiebureaus t.o.v. de inbreng van de burgers; 

Punt 3 - Aanvulling om ook communicatie te voeren over bepaalde maatregelen (bv. 
koolmezensterfte bij spuiten rupsen op buxus). 

Punt 4 - Schepen vult hier aan toe dat er een interne werkgroep wonen wordt 
opgericht om een lijst op te stellen met duurzaamheidscriteria. 
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Punt 5 – De gemeente heeft geen eigen waterlopen in beheer. 

6. Een oostelijke ring voor Tienen 

Dit punt werd aan de agenda toegevoegd op vraag van een van de leden.  Het is 
nuttig te weten of deze wenselijk is volgens de MAR-leden. 

De schepen stelt dat er voorlopig hierover nog geen vraag is vanuit de politiek.  Dit 
punt is blijkens een uitgevoerde studie geen prioriteit.  Mogelijk moet er een nieuwe 
studie komen om te kijken in welke mate de situatie is geëvolueerd. 

De voorstanders pleiten dat dit een ontlasting zou beteken voor de kleine ring. 
De tegenstanders stellen dat nieuwe wegen steeds nieuw verkeer genereren.  Het 
probleem is dat te veel mensen de auto gebruiken. 

Een uitgebreider discussie hierover zal later worden gehouden als het probleem zich 
concreet stelt.  Wellicht komt dit dossier de eerste jaren niet op tafel want dit blijkt 
geen prioriteit voor de Vlaamse gemeenschap. 

7. Varia 

De MAR wordt gevraagd opnieuw een afvaardiging voor de Gecoro aan te duiden.  
Marcel en Ingrid De Tandt waren respectievelijk effectieve en vervangend lid. 
Marcel stelt zich niet langer kandidaat hiervoor.  Raf Nilis is bereid hem te 
vervangen. 
Isabelle Meerkens is kandidaat om Ingrid De Tandt op te volgen, maar er wordt 
afgesproken dat eerst zal gevraagd worden of Ingrid (die afwezig is) dit verder wil 
blijven doen.  Zo ja krijgt zij de prioriteit.  De voorzitter zal dit nagaan en de nieuwe 
afgevaardigden doorgeven. 

(Aanvulling nadien: Ingrid blijft vervanger, dus worden Raf en zij afgevaardigden voor 
de MAR). 
 

Verslaggeving 

Raf Nilis (aanvullingen Marcel). 

 

 

Belangrijk! 

Er zijn voor 2019 nog algemene vergaderingen voorzien op volgende data: 3 
oktober, 7 november en 5 december. 

 

Verbruik vrijetijdscentrum: 3 flessen bruisend water, 2 flessen plat water, 1 fles 
fruitsap 


